
Zápis ze 7. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2024–2027,  

konaného 24. 1. 2025 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Monika Bartošová, Ph.D., Ing. Vladislav Borecký, Ph.D., Ing. Aleš Hába, 
Ph.D., Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Ing. Ondřej Sadílek, Ph.D., 
Ing. Jiří Šlapák, Ing. Aleš Šmejda, Ph.D., Ing. Tomáš Gajdoš, Ing. Šárka Vanču-
rová, Ing. Radek Vrba 

Omluveni:  Ing. Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Zdeněk Sháněl, doc. Ing. Petr Voltr, Ph.D., Bc. Na-

tálie Parlagi 

Hosté:  doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., Ing. Stanislava Liberová, Ph.D., Ing. Tomáš Mi-

chálek, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D. 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
3. Záměr děkana DFJP jmenovat proděkany 
4. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE ve volebním celku DFJP 
5. Různé 
6. Závěr 

1. Zahájení, schválení skrutátorů 
Předseda AS DFJP, dr. Hába, zahájil zasedání ve 14:00 a přivítal všechny přítomné. V době 

zahájení zasedání bylo přítomno 11 senátorů. Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro toto 
zasedání: Ing. Vladislava Boreckého, Ph.D. a Ing. Radka Vrbu. Hlasování se zúčastnilo všech 11 
přítomných senátorů, kteří se většinově vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak byli schvá-
leni. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdrželi se 2. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání. K programu za-

sedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal předseda AS DFJP o programu hlasovat. 

Hlasování se účastnilo všech 11 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. 

Program zasedání tak byl schválen. 

Usnesení 2025/02/01:  
Akademický senát DFJP projednal a schválil navržený program 7. zasedání Akademického 
senátu DFJP konaného dne 24. 1. 2025 od 14.00 hodin. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdrželo se 0. 

3. Záměr děkana DFJP jmenovat proděkany 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo děkanovi DFJP, který požádal 

o vyjádření se k záměru jmenovat do funkce nové proděkany, kteří budou svoji funkci vykoná-
vat od 27. 1. 2025 na dobu neurčitou. Proděkani budou zastávat následující pozice: 

- proděkan pro vědecko-výzkumnou činnost – Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., 

- proděkan pro vzdělávací činnost a kvalitu – Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., 

- proděkanka pro vnější vztahy a rozvoj – Ing. Stanislava Liberová, Ph.D., 



Děkan dále uvedl, že 

- místo proděkana pro vnitřní záležitosti zatím neobsazuje, 

- statutárním zástupcem děkana bude jmenován proděkan pro vzdělávací činnost a kva-
litu, který má na starosti většinu agendy, podléhající podpisu děkana. 

Předseda AS DFJP otevřel diskuzi, ve které se dotázal děkana, zda stále počítá s tím, že 
doc. Culek bude i nadále akademickým pracovníkem s rozšířenou pracovní náplní za účelem 
komunikace za DFJP ve věci rekonstrukce budovy DC. Děkan odpověděl, že tato spolupráce 
doc. Culka s vedením DFJP bude pokračovat. Dále se vedla diskuze ohledně způsobu jmeno-
vání proděkanů (na dobu neurčitou), kde děkan vysvětlil hlavní důvod tohoto způsobu jmeno-
vání. 

Vzhledem k tomu, že nikdo další neměl k tomuto bodu programu žádné dotazy či připo-
mínky, dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení pro které se vyslovilo všech 11 pří-
tomných senátorů. 

Usnesení 2025/02/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera Univerzity Pardubice projednal a vyjádřil 
se k záměru děkana Dopravní fakulty Jana Pernera jmenovat do funkce proděkany. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdrželo se 0. 

4. Vyhlášení doplňovacích voleb do AS UPCE ve volebním celku DFJP 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu, který navazuje na vyhlášení voleb do AS 

UPCE na zasedání AS UPCE dne 21. 10. 2025. Pro tyto volby je stanoven volební interval 24. 3. 
2025 až 4. 4. 2025 a volby bude řídit hlavní volební komise ve složení: Mgr. Alena Pozdílková, 
Ph.D., Mgr. Jindra Lavrenčíková, Bc. Marek Manojlín, Mgr. et Mgr. Ondřej Podezswa, JUDr. 
Martin Šmíd, Ph.D. 

V souladu s čl. 3 Volebního řádu AS UPCE je nezbytné, aby AS DFJP na návrh předsednictva 
AS DFJP 

- zvolil dílčí volební komisi pro volební celek DFJP, 

- rozhodl o způsobu voleb a  

- stanovil konkrétní termín (příp. i místo) konání voleb v tomto volebním celku. 

Předsednictvo AS DFJP navrhuje, aby byly volby provedeny elektronicky v termínu od 24. 
3. 2025 do 30. 3. 2025 a dále navrhuje tříčlennou volební komisi v následujícím složení (navr-
žení členové již ústně vyjádřili souhlas s členstvím ve volební komisi): 

- Ing. Jiří Nožička, Ph.D. 

- Ing. Jan Pokorný, Ph.D. 

- Ing. Radek Vrba 

V rámci diskuze k tomuto bodu programu doplnil Dr. Nožička informaci, že se jedná o do-
plňovací volby pouze z řad akademických pracovníků. 

Vzhledem k tomu, že nikdo další neměl k tomuto bodu programu žádné dotazy či připo-
mínky, dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu volební komise. Tajného hlasování se zúčast-
nilo všech 11 přítomných senátorů, výsledek hlasování je následující: 

- Ing. Jiří Nožička, Ph.D. pro 11; proti 0; zdrželo se 0 

- Ing. Jan Pokorný, Ph.D. pro 10; proti 0; zdržel se 1 



- Ing. Radek Vrba pro 10; proti 0; zdržel se 1 

Dílčí volební komise pro doplňovací volby do AS UPCE byla zvolena. 

Následně dal předseda AS DFJP hlasovat o usnesení. 

Usnesení 2025/02/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera zvolil dílčí volební komisi pro doplňovací 
volby do Akademického senátu Univerzity Pardubice z řad akademických pracovníků a sta-
novil elektronický způsob konání voleb ve dnech 24. 3. 2025 až 30. 3. 2025. Členové volební 
komise jsou: Ing. Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D. a Ing. Radek Vrba. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

5. Různé 
Předseda AS DFJP se dotázal děkana, zda ze strany vedení DFJP bude požadováno další 

zasedání AS DFJP dříve, než dle plánovaného harmonogramu, tj. 14. 5. 2025. Děkan DFJP 
uvedl, že o předběžný souhlas AS DFJP ke jmenování členů Vědecké rady DFJP by chtěl požádat 
dříve než na plánovaném zasedání 14. 5. 2025. O návrhu termínu dřívějšího zasedání bude 
předsedu AS DFJP informovat ihned poté, co bude mít návrh nového složení Vědecké rady 
kompletní. 

Děkan DFJP stručně informoval o aktuální situaci na DFJP týkající se projektů SGS, ERDF, 
rekonstrukce budovy DC a dále informoval o nadcházejících důležitých akcích na DFJP, kterými 
jsou hodnocení fakulty mezinárodním hodnoticím panelem a den otevřených dveří. Dále zmí-
nil problematiku řešení budoucnosti studijního programu Technika, technologie a řízení le-
tecké dopravy. 

6. Závěr 
Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a zasedání ukončil ve 14:52 hod. Termín 

příštího řádného zasedání, které se bude konat zejména za účelem předběžného souhlasu AS 
DFJP ke jmenování členů Vědecké rady DFJP, bude včas oznámen. 

Zapsal: Aleš Hába 


